

美国项目管理学会 (AAPM) 2026 年度会员资格延续缴费通知

尊敬的 AAPM 会员：

您好！

衷心感谢您一直以来对美国项目管理学会 (American Academy of Project Management, AAPM) 的信任与支持。您的专业参与，是我们推动全球项目管理标准演进与可持续实践的重要力量。为确保您持续享有 AAPM 会员专属权益，并保持认证资格有效，现对中国地区已过期或即将过期会员的会员注册费缴纳事宜通知如下：

一、会员级别及延续费用标准

会员级别	年度注册费（两年一次性缴纳）
MPM (Master Project Manager)	美元 350\$ (或人民币 2,520 元)
CIPM (Certified International Project Manager)	美元 210\$ (或人民币 1,510 元)
APM (Assistant Project Manager)	美元 70\$ (或人民币 500 元)

说明：AAPM 会员资格按双年度周期管理，费用一次性缴纳，有效期为连续 24 个月。新会员注册即享完整周期；现有会员请于当前资格到期前完成续费，以无缝延续所有权益。

二、会员资格延续流程

1. 填写并提交延续申请表。请确保所填信息真实、完整。
2. 缴纳注册费用。根据所持会员级别，通过指定方式完成费用缴纳。
3. 审核与证书颁发。AAPM 北京代表处将在收到完整申请材料及缴费凭证后 5 个工作日内完成审核。审核通过后，将为您更新会员状态，并颁发新版电子会员证书。

三、缴费截止日期

1. 请您务必于当前会员资格（证书有效期）到期日之前完成缴费。
2. 若逾期未缴，系统将自动暂停您的会员状态，相关权益将暂时中止。恢复资格需重新申请并补缴费用。

四、缴费方式

账户名称：华鼎世纪（北京）企业管理有限公司

开户行：中国工商银行股份有限公司北京沙河支行

账 号：0200 0117 0920 0212 778

注：华鼎世纪（北京）企业管理有限公司是美国项目管理学会（American Academy of Project Management, 简称 AAPM）在中国（含港澳台）全权运营机构。转账时，请务必在附言栏注明：您的会员编号 + 姓名 + 会员级别（如：B#123_张三_MPM），以便我们及时核对入账。

五、联系我们

邮箱：aapmchina@aapm.org.cn

电话：+86-10-53671091

服务时间：周一至周五 9:00 - 17:30 (北京时间)

再次感谢您选择 AAPM —— 与您携手，共塑负责任、可持续的项目未来！

美国项目管理学会 (AAPM) 北京代表处

2025年12月16日



Notice on 2026 Membership Renewal Payment

American Academy of Project Management

Dear AAPM Member,

Greetings!

Thank you sincerely for your continued trust and support of the American Academy of Project Management. Your professional engagement is a vital force in advancing global project management standards and sustainable practices.

To ensure uninterrupted access to your exclusive AAPM member benefits and to maintain the validity of your certification, please find below the payment instructions for membership renewal—particularly for members whose current membership has expired or is nearing expiration in China.

I. Membership Levels and Fees

Membership Level	Fee (USD)	Equivalent in RMB
MPM (Master Project Manager)	USD 350	RMB 2,520
CIPM (Certified International Project Manager)	USD 210	RMB 1,510
APM (Associate Project Manager)	USD 70	RMB 500

Note: AAPM membership operates on a two-year cycle. The fee is paid once and grants continuous membership validity for 24 months. New members receive a full two-year term upon registration. Existing members should complete renewal before their current membership expires to ensure seamless continuation of all benefits.

II. Membership Renewal Process

1. Complete and Submit the Renewal Application Form. Please ensure all information provided is accurate and complete.
2. Pay the Membership Registration Fee. Pay the applicable fee according to your membership level via the designated payment method.
3. Review and Certificate Issuance. The AAPM Beijing Representative Office will complete the review within 5 business days upon receipt of your complete application materials and proof of payment. Once approved, your membership status will be updated, and a new electronic membership certificate will be issued.

III. Payment Deadline

1. Please ensure your renewal payment is completed before the expiration date of your current membership (as indicated on your certificate).
2. If payment is not received by the deadline, your membership status will be automatically suspended, and associated benefits will be temporarily deactivated. Reinstatement will require a new application and payment of applicable fees.

IV. Payment Methods

Account Name: 华鼎世纪（北京）企业管理有限公司

Bank: 中国工商银行股份有限公司北京沙河支行

Account Number: 0200 0117 0920 0212 778

Note: Huading Century (Beijing) Enterprise Management Co., Ltd. is the exclusive authorized operating entity of the American Academy of Project Management in China (including Hong Kong, Macau, and Taiwan). When making your transfer, please include the following in the payment remarks: Membership ID + Full Name + Membership Level (Example: B#123_Zhang San_MPM). This will enable us to promptly match your payment and update your membership status.

V. Contact Us

Email: aapmchina@aapm.org.cn

Phone: +86-10-5367 1091

Service Hours: Monday–Friday, 9:00 AM – 5:30 PM (Beijing Time)

Thank you once again for choosing AAPM. Together, we shape a future of responsible, sustainable, and impactful project leadership.

American Academy of Project Management

Beijing Representative Office

December 16, 2025